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11. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 17. 06. 2024  

 

 

 

Tomko: 

Myslím, že je to ešte skoro, kedy mesto uvažuje, zimný štadión, ľadovú plochu spojazdniť? 

Termín, taký približný? 

 

PhDr. Čižmár: 

Je tu aj pán námestník za technické služby, pán riaditeľ technických služieb. Vzhľadom na 

momentálne potreby, takto poviem, tzn. tak, ako to máme zaužívané aj z minulých rokov, kde 

máme dohodu s mládežníkmi a dohodu s mužskou zložkou, sa stále plánovalo spúšťanie ľadu 

a tohto roku to zrejme nebude ani inač, až v mesiaci september. Je to z dôvodu, aby sme 

eliminovali zvýšené ekonomické náklady. Ľadovanie v letnom období, udržiavanie ľadu 

v letnom období rapídne zvyšuje náklady na prevádzku štadióna. Čiže aj v našom záujme je 

využiť, nazvem to, najneskoršie obdobie, kedy ľad je potrebné spustiť. Ale fungujeme 

a v tejto oblasti pracujeme podobne, ako mnohé ďalšie  samosprávy v širokom okolí.  

 


